
 
 

 
 
 

 
 
 

 

Zápis z Valné Hromady Rozvojového partnerství Regionu Hranicko 

Ze dne 30. září 2008 
 
 
Přítomni: 
Zdeněk Lév, MR Hranicko 
Petr Šindler, obec Partutovice 
Pavla Krbálková, MR Hranicko 
Arnošt Hradil, fyzická osoba 
Libuše Sehnálková, Ženy Býškovice 
Ludmila Juráňová, JUKO Rouské 
Antonín Horník, městys Hustopeče nad Bečvou 
Jiří Trna, soukromý zemědělec 
Oldřich Šnajdárek, soukromý zemědělec 
Jaroslav Jiříček, Golf Club Radíkov 
František Maršálek, ZD Partutovice 
Marta Pavelková, Společnost Patriot o.s. 
Jana Černá, TJ SPV Střítež n/L 
Pavel Černý, Hranicko a.s. 
 
Omluveni: 
Filip Konečný, Ski Klub Hranice 
Jiří Čoček, soukromý zemědělec Střítež n/L 
 
Hosté: 
Jana Světlíková, obec Býškovice 
Jiří Kandler, obec Partutovice 
Jan Balek, Hranická rozvojová agentura 
Gabriela Olivová, Rozvojové partnerství Regionu Hranicko 
František Kopecký, Rozvojové partnerství Regionu Hranicko 
 
 
František Kopecký přivítal přítomné, omluvil předsedu a zahájil Valnou hromadu 
představením programu. 
Ověřovatelem zápisu byl určen Zdeněk Lév.  
(pro:14, proti: 0, zdržel se: 0) 
 
Program: 

1) Úvod 
2) Volby do orgánů sdružení (Výbor partnerství, Výběrová komise)  



 
 

 
 
 

 
 
 

 

3) Různé 
4) Závěr 

 
 
 
2/ Volby do orgánů sdružení 
František Kopecký uvedl, že je nutné dovolit nové členy do Výběrové komise a do Výboru 
partnerství, jelikož ze sdružení vystoupila paní Polusová, která byla členkou právě v těchto 
orgánech sdružení. 
 
Do Výběrové komise byla navržena paní Marta Pavelková a pan Miroslav Wildner, oba 
kandidáti s nominací souhlasili. 
 
Miroslav Wildner (pro: 11) 
Marta Pavelková (pro: 3) 
 
Usnesení: 
Valná hromada zvolila do Výběrové komise za paní Polusovou pana Wildnera. 
(pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0)  
 
 
Marta Pavelková byla navržena do Výboru partnerství a s kandidaturou souhlasila. 
 
Usnesení: 
Valná hromada zvolila do Výboru partnerství za paní Polusovou paní Pavelkovou. 
(pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0) 
 
 
 
3/ Různé 
Přijímání nových členů 
František Kopecký představil dva zájemce o členství v Rozvojovém partnerství, pana Mikuše 
a Skácela. Oba zájemci se stručně představili Valné hromadě. 
 
Usnesení: 
Valná hromada schvaluje přijetí pana Mikuše a Skácela do Rozvojového partnerství.  
(pro: 14, proti: 0, zdržel: 0) 
 
 
 
 



 
 

 
 
 

 
 
 

 

Navýšení počtu členů Výběrové komise  
Pavla Krbálková navrhla navýšit počet členů Výběrové komise a změnu Statutu Výběrové 
komise. Hlavním důvodem větší průhlednost při hodnocení projektů a větší variabilita při 
přiřazování projektů a hodnotitelů. 
Tento návrh bude projednán Výborem partnerství a poté budou případné změny 
představeny Valné hromadě. 
 
 
 
4/ Závěr 
František Kopecký poděkoval všem za účast a ukončil Valnou hromadu. 
 
 
 
 
Zapsala: 
Gabriela Olivová 
 
 
 
 
Ověřil: 
Zdeněk Lév 
 


